
 
 

REFERAT RÅDSMØTE FOR HÅLOGALANDSRÅDET  
 

Sted: Thon hotell Harstad  

Tid: Fredag 14.02.25 10.00 – 14.00 

 
Tilstede: Birger Holand, Skjalg Hamnes, Anita Karlsen, Jim Kristiansen, Hugo Jacobsen, Trine 

Remman, Odd Are Hansen, Kari Anne Opsal, Lars Johnny Pedersen, Ingrid Frantzen, Jardar Jensen, 

Elisabeth Norlund, Lars Normann Andersen, Nina Dons Hansen, Thomas Schjelderup, Bjørn Tore 

Sørensen, Per Bjørn Holm-Varsi, Hildegunn Thode Hansen, Zebib Bredesen (deler av møtet), Sigbjørn 

Astrup og Ingeborg Johnsen 

 

Sak 1/25 Godkjenning av dagsorden og referat 

 

Sak 2/25 Strategiarbeid Hålogalandsrådet   

 
Vedtak: Hålogalandsrådet vedtar strategi for Hålogalandsrådet 2025-2029 med foreslåtte endringer.  

 

Zebib Bredesen fra Zebib consulting innledet med gjennomgang, diskusjon og innspill for strategi for 

Hålogalandsrådet 2025-2029  

 

Endringer i strategi- og handlingsplan:  

Fortrinn - jernbane  

Satsingsområde 1. Unge og utdanning 

• Arenaskaper, handler også om offentlige arbeidsplasser  

Satsingsområde 3. Totalforsvar  

• Legg til punkt om beredskap og totalberedskap 

• Legg til punkt om havbruk og jordbruk på arenaskaper  

• Lokale bønder i matberedskap  

Satsingsområde 4. Transport og samferdsel  

• Fremheve Evenes flyplass og behov for døgnåpen tollstasjon  

• Tilførselsveien fra produksjonsområder for sjømat 

Satsingsområde 7. Reiseliv 

• Nytt navn reiseliv og arrangementer  

• Beskrivelse 

- Hva skal til for at vi lykkes? 

- Vertskap og unytte muligheter  

- Samarbeid om større arrangementer som gir regionen attraksjonskraft og bolyst 

Eks, VM i Narvik, Arctic race, idrett/kulturarrangement og konferanser 

- Kan gi arbeidsplasser, bedre veier, utbygging og oppgradering av flyplass 

- Vertskapsregion og vertskapsrollen 

-      Utvidelse av delmål  

- Pilar 2. Arenaskaper  

- Møteplasser mellom unge og arbeidsmuligheter i kommuner og det offentlige  

Pilar 4. Synliggjøring 

- Endre til sømløs og synlig  

- Fremheve fylkesgrensene som en utfordring 

 



 
Sak 3/25 Regionvekstavtale Troms fylkeskommune  

Fylkesordfører Kristina Torbergsen (TFK) innleder om tromsvekstavtaler.  

 

Rådet ønsker at avtalen skal innebære at fylkene jobber for en sømløs region. Der man 

reduserer grenseproblematikk. Plansamarbeid nevnes som et potensielt mulig samarbeid.  

Utenforskap, inkludering og arbeidskraftressurs nevnes som et område der man må jobbe mer 
i. 

 

Innpill fra Birger Holand om større fokus på totalberedskap. Innarbeides.  

 

Følgende prosess foreslås:  

 

1. Hålogalandsrådet diskuterer internt, TVA-utkastet som ble sendt ut i forkant av møtet 

14.februar.  

2. Skriftlige tilbakemeldinger fra Håloglandsrådet/daglig leder til adm i TFK i løpet av 

mars.  

3. Administrasjonen i TFK tar stilling til innspillene og bearbeider avtaleutkastet.  

4. Revidert forslag sendes til Håloglandsrådet og fylkesordfører i april. 

5. Arbeidsmøte på Teams der Håloglandsrådet tar stilling til utkastet. Er det ok og kan 

sendes til politisk behandling, eller må det jobber mer med.  

6. Avtalen behandles og vedtas av fylkestinget i juni og Hålogalandsrådet. 

 

  

Sak 4/25 Nytt fra administrasjonen 

Stor aktivitet i januar med seminar i Oslo 6 januar, energikonferanse 28 januar og felles 

rådsmøte med Lofoten og Vesterålen 29 januar har medført god mediedekning. 

 

Prosjektet kampen om arbeidskrafta pågår. Nettside med visning av alle ledige stillinger og 

gode historier lanseres i mars. Da arrangeres også første workshop om rekruttering. HR-

nettverket er involvert. Filming avventes mot sommeren. Ønsker innspill til gode 

historier/spennende folk til innholdet.  

 

Kommunedirektørutvalget har hatt sitt første møte. Hildegunn Thode Dalsnes er valgt til 

leder, Thomas Schjelderup er valg til nestleder, sammen utgjør de arbeidsutvalg. Det skal 

avholdes 4 møter i året. Kommunedirektørutvalget kan fungere som saksforberedende til 

rådsmøtene, men er også en arena som samhandling og dialog.  

 

Ordførere oppfordres til å respondere på innkalling til fellesmøte med oppdrettere.  

Fellesmøte med Forsvarsledere er utsatt til etter Joint Viking øvelsen.  

Endring av møteplan :14 mars utgår pga åpning av nytt sykehus i Narvik. 25 april flyttes til 9 

mai pga Utsyn Troms den 25 mars.  

 

Forsvarskoordinator – søknad fra Midt-Troms vil bli sendt inn til Troms holding. Troms 

fylkeskommune forbereder sak om hvordan de skal forholde seg til forsvarssatsningene. 

Harstad, Evenes og Tjeldsund har anmodet om behandling av sin søknad til Troms holding.  

 

 

 



 
Sak 5/25 Mulighetsstudie energi  

 

Administrasjonen undersøker om Thema/Asplan Viak kan ha en teamspresentasjon av 

mulighetsstudien som formannskap/kommunestyre.  

 

Administrasjonen og Bjørn Akselsen i Harstad kommune lager forslag til en vei videre for 

arbeidet med mulighetsstudien.  

 

13:15  Sak 6/25 Høringer 

Uttalelse til planprogram RTP Troms fylkeskommune ble vedtatt med foreslåtte endringer fra 

Evenes kommune.  

 

Høringsuttalelse Ofotbanen vedtatt med forslag om at det presiseres at uttalelsen ikke står i 

motsetning til andre jernbaneinitiativ. Sendes videre til Lofotrådet og Vesterålen regionråd for 

vedtak.  

 

Høringsuttalelse ambulanse – utsettes. Gratangen innarbeider sine innspill. Anita Karlsen 

representerer Hålogalandsrådet videre i denne saken.  

 

Sak 7/25 Prosjekt om utenforskap  

Elisabeth Mortensen Harstad kommune orienterte om arbeidet de, sammen med HR-

nettverket er i gang med for å sikre at folk kommer i arbeid. 

  

 

 


